
ZAPISNIK
19. sjednice OPCINSKOG VIJECA OPCINE LOVRAN, odriane dana 28. veljaie 2019. godine,
u vijednici Op6ine Lovran.
Zapoeeto u 16.00 sati.
Pozdravljajuii nazodne, predsjednik Opiinskog vije6a, Branislav PETKOVIC, zamolio je da se izvrSi
prozivka.
Uwrtluje se da je sjednici nazoino 12 vijecnika i to: Branislav PETKOVIC, Marina ISKRA, Bo5ko
MAzuANAC, Elvira JOVIC BAN, BoZidar SPASOJEVIC, Vanja TANCABEL, Patricia JAKUPEC,
neven MOHOROVIe Ii, Durttica TANCABEL, Drago KOROSAK Rene DUSEVIC i Natasa
MILJAK.
Osin vije6nika Op6inskog vije6a Op6ine Lovran, na sjednici su nazodni: opcinski nadelnik, Bojan
SIMONIC, zamjenik opiinskog nadelnika, Toni DRUZETA, voditeljica Odsjeka za stambeno
komunalni sustav, Tamara MITTEL isamostalni upravni referent za financije i gospodarstvo, Jasenka
RUTAR.
Predstavnica tiska: Marina KIRIGIN (Novi List).
Jednoglasno (12 ,,,a") je zakljudeno da zapisnik po sluZbenoj duZnosti vodi Azela MANDZO, a za
ovjerovitelje zapisnika, dizanjem ruke, jednoglasno (12.,a"), su izabrani Vanja TANCABEL i Elvira
JOVIC BAN.
Predsjednik Op6inskog vije6a otvorio je

Gospodin DUSEVIC, pozdravljajuii nazodne, upit je postavio Opiinskom nadelniku i zamolio za

informaciju u kojoj je fazi

VIJf,CNI.KA PITANJA

Gospodin DUSEVIC, pozdravljajuii nazodne, uvodno je pohvalio izgled i urettenost plaZe Medveja
gdje je uodio da su uklonjeni kontejneri, vaze sa stablima maslina i odiS6ena plaZa. Postavio je upit
Opiinskom nadelniku kakvi su planovi za dalje.
Naielnik SIMONIC zahvalio je na upitu i ukratko podsjetio na probleme koji su godinama bili s

plaiom Medveja, a kulminiralo je nakon Sto je raskinut ugovor o koncesiji s biv5im koncesionarom.
BivSi koncesionar, ostavio je dosta svoj ih stvari unatod tome 5to nisu bila izdana koncesijska
odobrenja paje tako veliki dio objekata idalje ostao na plaZi. Lani se pokuialo s uklanjanjem objekata
s plaZe, no do sezone se nije uspjelo izvr5iti prisilno rje5enje. Sada je bivli koncesionar postupio po
nalogu, da li uslijed velikih tro5kova vodenja postupka ili nedeg drugog, ali uklonjeno je sedam
bespravno postavljenih objekata na pomorskom dobru, kao i velika kolidina opada koja je bila na
plaZi. Dalje je informirao da se jedna od baraka, todnije, zadnja u nizu, adaptira zbog dega je na plaZi
ne5to gradevinskog materijala, ali vlasnici imaju obvezu da, po dovrietku adaptacije, u Sto skorijem
roku, uklone materijal. U planu je daljnje provo<lenje postupka predaje u posjed cijele plaZe, a za dio s

kojim gospodarimo imamo objavljen Plan izdavanja koncesijskih odobrenja. Dugorodni plan bio bi
izmjena UPU-a Medveja, predvidjeti plan uretlenja plaie i to za onaj na kojim se neSto gradi, npr.
tamo gdje je restoran i to dati u koncesiju. Za ovu godinu to neie biti spremno, ali treba gledati u
buduinost. TeZimo postizanju reda na plaii Medveja na nadin da vi5e nitijedan subjekt neie mo6i biti
na plaii ukoliko nema izdano koncesijsko odobrenje, kao i da ne6e koristiti ve6u povr5inu od one koja
mu je koncesijskih odobrenjem propisana. Na taj nadin uvode se jednaka pravila za sve, uvodi se rad4
a op6ina ostvaruje prihod.

Konstatira se da je u 16:10 h stigao vije6nik VILKE, pa Vije6e s 13 vije6nika nastavlja s radom.

Gospodin MARTJANAC, pozdravljaju6i nazodne, upitje postavio opiinskom nadelniku, a odnosi se
na uredenje mostova obalnog puta. Primje6uje da se uzurbano radi, re postavlja upit u kojoj je fazi, te
da li se odekuju jo5 neki radovi na obalnom putu.

Naielnik sIMoNIi, zahvalio je na upitu. odgovorio je da op6ina Lovran kontinuirano radi na
obnovi kitidnih dijelova obalnog puta, a to se uglavnom radi u zimskom periodu. Svjedoci smo daje
lgv.rijgme uzrokovano jakim jugom ostavilo posljedice na dijelu obalne ietnice Grada opatije i
voloskog te su istakli da se radi o milijunskim Stetama, dok su na podrudju Lovrana stete znatno
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manje. Razlog tomu je i redovito odrZavanje i ulaganje u obalni put, zatim sjeda i orezivanje visokih
stabala kojima prijeti uruSavanje, te se ve6i dio obalnog puta sanirao. Ovim radovima pristupilo se na
uredenju mostova obalnog puta koji su, kako zbog starosti, tako i utjecaja soli i vremenskih neprilika
dotrajali, popustila je armatura i prijetila je opasnost samouru5avanja. Izvriena je strudna analiza i
preporudeno je da se pristupi sanaciji dvaju mostova, radovi su dosta napredovali i za odekivati je da
6e kroz cca. l5-tak dana biti okondani radovi. Dio sredstava za uretlenje osigurala.je Primorsko-
goranska Zupanijajer se radi o intervenciji na pomorskom dobru.
Gospoila MITTEL ukratko je dopunila da se radilo o zahvatima na tri odvojene lokacije. Da zbog
nedostatka sredstava u prethodnoj godini i procijenjene vrijednosti radova na jednom dijelu obalnog
puta od cca. 200.000,00 kuna nismo mogli ranije zapodeti s radovima. a u naredenom razdoblju
pravovremeno naii slobodnog izvotlada, pa je u startu otklonjen sam podetak sanacije. Odekivao se i
ne5to manji tro5ak uredenja jedne od lokacija za koju je procijenjeno da 6e tro5ak investicije iznositi
cca. 40.000,00 kuna, no upravo zbog dinjenice da se radi o dosta lo5oj armaturi, troikovi su kasnije
narasli na preko 100.000,00 kuna, a Primorsko-goranska Zupanija za navedene radove osigurala je
70.000,00 kuna.
Natelnik SIMONIa, odgovaraju6i na upit o daljnjim aktivnosti na uretlenju obalnog puta, iskoristio
je priliku i informirao vijednike da je danas s projektantima izvrSio obilazak obalnog puta te 6e
pripremiti projekte s tro5kovnicima za obnovu plaZe ispod Vile Astre. Radi se o plaZi kojuje mogu6e
prijaviti na natjedaje Ministarswa turizma jer se radi o plaii koja je u dugorodnom planu
koncesioniranja, a sada nije pod koncesijom. Do sada nismo imali slobodnih plaZa koje bi mogli
prijaviti Ministarswu turizna. lsto tako, Ministarstvu turizma mogu6e je prijaviti i plaiu ispod hotela
Lovran, no radi se o plaZi na kojoj bi eventualno novo poplodenje poboljialo izglednost plaZe.
U pripremi su idejna rje5enja za postavljanje svladionica na plaZi i stepenica za ulazak u more na
nekim dijelovima, koje ie biti gotove za cca. ls-tak dana, a sredstva za navedeno osigurana su u
Proradunu Opiine Lovran na poziciji namijenjenoj uredenju plaia.

Gospoila TANCABEL, pozdravljajuii nazodne uputila je Op6inskom nadelniku dva pitanja. Prvo
pitanje odnosi se na POS stanove, odnosno, u kojoj su fazi ida li ima nekih novih informacija.
Drugo pitanje, odnosi se na spremnike za sme6e. Podsjetila je da je prvo bila rijedi da 6e se podijeliti
dva spremnika za dvije fiakcije, zatim, da 6e biti spremnik i vreiice koje 6e se odlagati uz spremnik.
Njenoje mi5ljenje da 6e sme6a biti na sve strane, a postavilaje i upit Stoje sa ukopnim spremnicima.
Gospodin PETKOVIC, nadovezao se na upit gospode Tancabel, ukazao na problem koji se javlja na
terenu. Naime, Komunalac wrdi da su viSestambeni objekti, objekti sa dva i viSe stanova, pa se
postavlja upit na koji ie se nadin razvrstavati otpad i kako 6e se napladivati. Rijed je o problemu, a na
Vijedu se raspravljalo da 6e svaki objekt dobiti svoju kantu. Zamolio je za informaciju kako se vr5i
mjerenje i naplata smeie.
Gospoala TANCABEL informirala je da postoji moguinost jednom godi5nje od pruiatelja usluge
naruditi baju za krupni otpad koja je besplatna, pa predlaZe da se koristi i ta moguinost, odnosno da se

koristi ve6 ranije,,uhodan sistem baja" koji su gratlani dobro prihvatili.
Na informaciju gospotle MIIJAK da je baju narudila prije dva mjeseca, uslugu joi nije dobila,
gospodin PETKOVIC je odgovorio da pru2atelj usluga, Komunalac nema dovoljan broj baja, da se

moraju naruditi i da se usluga deka.
Nadelnik SIMONIC odgovarajudi na upit za POS stanove istaknuo je da Projekt nije prihvatljiv,
obzirom na dinjenicu daje geoloSkim ispitivanjima uwrdeno da se radi o,,mekanom" terenu na kojoj
bi se gradile hi zgrade u nizu sa 30 stanova. Prijedlog je bio da se krene u izmjenu projektne

dokumentacije na nadin da se izgradi ukopana etaia Sto bi znatno pove6alo cijenu zahvata, pa se od
istog odustalo, te ie se pristupiti ,,zamjeni tla" (dublji iskop itamponiranje). U tom smislu su na
projektnu dokumentaciju dobiveni potrebni prethodni uvjeti i sada je Projekt u fazi ishotlenja
gratlevinske dozvole. U meduvremenu postoje upiti od strane grailevinara koji bi vei sada podeli s

radovima na kolnom pristupu. Potrebno je koordinirati s projektantima i sa predstavnicima APN, tim
vi5ejer imamo osigurana sredswa u Proradunu. Isto tako skrenuta je paLnla i ve6im izvodadima radova

o gradnji POS stanova da budu spremni kad budu raspisani natjedaji.
PredloZio je da se, iako je u meduvremenu doSlo do statusnih promjena agencija koje djeluju pri

ministarstvima, ponovo uputi dopis APN-u kako bi se postupak poku5ao ubrzati.

Sto se tide spremnika, ve6 je i ranije govorio o manjkavostima sustav, Sto se pokazalo primjenom

istog, te da 6e sustav podeti ,,pucati" , ali ne samo u Lovranu, ve6 se s istim ili slidnim problemima

susre6u i druge JLS, a u tisku je bila najava da se planira zatvoriti Mari56inu. Opdina Lovran nije
dozvolila uklanjanje spremnika dok se ne uspostavi kompletno novi sustav, bez obzira na otpor
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gradana, a isto se pokazalo boljim rje5enjem. Sada smo dobili spremnike koji su dovoljni, njihova
podjela je podela ovih dana i dok se veiini korisnika ne podijele spremnici, stari ,,bidoni" ie ostati na
javnim povrSinama. Podjela je krenula u Lignju i za sada postoji veliki interes. Javljaju se i problemi
jer djelatnici Komunalca koji rade na podjeli nisu dovoljno educirani. Ponovo se ispunjavaju izjave.
jer djelatnici Komunalca tvrde da ranije izjave koje su gratlani popunili nisu bile obvezujuie vei se

radilo o ispitivanju potreba za spremnicima, potrebnom broju i velidinama. Dok se spremnici za
reciklabilnu komponentu za koje smo se prijavili na nadedaj Fonda za za5titu okoliSa i gdje smo po

svemu do sada ,,pro5li", ne podijele, korisnicima se dijele vre6ice, koje se jednom tjedno, dewrtkom
odlaht i za sada to funkcionira. Posebno je istaknuo da se i dalje kontinuirano treba raditi na edukaciji
gratlana, pa je u tom smislu objavljena cijela stranica u Novom listu, informacije su dostupne u

Lovranskom listu, a ljudijedni druge podinju educirati kako to funkcionira.
Sto se tide spremnika za mje5oviti otpad, dakle onaj koji nije reciklabilan, vremenom 6e se pokazati da
tog sme6a i nema tako puno, pa 6e se i raduni vratiti u ,,normalnu razinu".
Za viSestambene zgrade stoje odredbe u na5oj Odluci, koji koncept je bio usvojen na sve detiri JLS u

identidnom obliku, kojije predvidio da se objekti koji imaju vi5e od dva stana smaraju viSestambenim
objektima iu tim sludajevima ide zajednidka kanta. Ako se radi o viSestambenoj zgradi, korisnici
zajednidkog spremnika odreduju udjele u toj svojoj kanti i razmjemo udjelima pla6aju tro5ak, a taj
nadin odreilivanja udjela u zajednidkim spremnicima propisuje i Uredba.
Postoji i opcija o kojoj smo takoder razgovarali, obzirom da Zivot nosi svoje, da se u viSestambenim
zgtadama, u kojima zimi i ne prebivaju svi korisnika jer se radi o vikenda5ima i iznajmljivadima,
udjeli odreduju i u odnosu na leZajeve, Sto takotler propisuje Uredba.
Sto se tide ukopanih spremnika, dok se isti ne naprave, izvrien je obilazak terena i u postupku je
nabava kamera koje 6e se postaviti na kritiina mjesta. Ovaj sustav se ne moZe provesti na podrudju
Starog grada pa 6e se postaviti polu-ukopani spremnici, u postupku je, ili je ve6 provedena nabava i
definiranaje lokacija koja se nalazi kaj gara2e na parkiraliitu ,,Stolar", a spremnik funkcionira na bazi
pojedinadnih kartica. Isti sustav, sa puno vi5e spremnika predviden je u krugu vojarne, princip sustava
sa ditadima, ali tamo je planirano i postavljanje nadzornih kamera kao i na lokacijama gdje se odekuje
stvaranje divljih deponija (Skaje, parkiraliSte Brajdice, Peharovo, Cesara. .. ).
Sto se tide baja, po Zakonu korisnici imaju pravo na jednu besplatnu baju godiSnje, ali pruZatelj usluga
nije u mogu6nosti pruZati uslugu. Postoje problemi kako u pruZatelju usluge, tako i u zakonodavcu.
Gospoila MIIJAK, ponovo je, iz vlastitog primjera, istakla pokuSaj nabave baje za krupni otpad koju
uslugu deka vei duZe od dva mjeseca. Sto se tide spremnika za viSestambene zgrade, podsjetilaje daje
prilikom dono5enja odluke, bilo primjedbi kroz javnu raspravu, te je usvojeno da 6e se odluka
izmijeniti na nadin da ie se viSestambena zgrada smatrati ona zgrada koja ima viSe od tri stambene
jedinice, a sve do tri su obiteljske kuie s tri stana. Zamolilaje strudne sluibe da izvrSe provjeru.
Gospoila JOVIC BAII istakla je da je u prijedlogu Odluke ostavljena mogu6nost da mogu, ali ne ida
moraju imati zajednidki spremnik, Sto tako<ler treba provjeriti.
Dalje je po pitanju baja, postavila upit gdje se mogu podignuti spremnici.
Postavila je i dva pitanja Opiinskom naielniku. Prvo je postavila upit da li su se drvene parkovne
klupe izvukle iz mora, a drugo pitanje odnosi se na plaZu kojaje u neposrednoj blizini Gradske plaze
Kvarner, tzv. ,,domsko kupaliite". Obzirom da je Nadelnik informirao da 6e se pristupiti uretlenju
manjih plaZica za koje da su osigurana sredstva u Proradunu, predloZila je da se, ukoliko je moguie,
uredi i ta plaiica koja je u dosta lo5em stanju, posebno stepenice koje vode do nje.
Gospoila MITTEL odgovorila je da ie obavijesti o preuzimanju spremnika biti i na web. stranici
Opiine i na oglasnim plodama, za naselje Liganj ved je podela distribucija u Dru5tvenom domu
Liganj, a za Lovran i Medveju, predvitleno je da preuzimanje podne od 4. do 15. oZujka i to na
prostoru objekta,.ex-Luje".
Naielnik SIMONIC odgovorio je da klupejo5 nisu izvadene iz mora i daje komunalni redar pozvao
ronioce za pomoi pa 6e se klupe, dim to vrijeme dozvoli, izvu6i iz mora.
odgovaraju6i na upit o uretlenju plaze tzv. ,domsko", nacelnik sIMoNIi odgovorio je da plaia nije
u registru plaZa te se kao takva ne moZe prijaviti na natjeiaj Ministarstva turizma, a Planom davanja u
koncesiju u obuhvatu je plaZe Kvamer i u postupku je koncesioniranja, koji je zastao jer su pokrenuti
upravni sporovi protiv odluke o pokretanju koncesije budu6i sadalnji korisnik plaZe pravni slijednik
tvrtke Rivijera, Parkovi i plaZe, smatra svojim vlasniswo jedan izgratleni dio, te zbog toga pla2a nije
dana u koncesiju. od Primorsko-goranske Zupanije zatraieno 1e da se postupci obustive, odnosno, da
se kod razmatranja davanja koncesije definira sto 6e se novog izgraditi na plazi, a ne da se nekome
koncesijom dodjeli dio obale u dugorodni najam. po njemu osobno, davanje koncesije ima smislu
ukoliko se koncesionar obvezuje na izgradnju nekih novih objekata i novitr sadrZaja lojim bi plaZa
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dobila na kvaliteti. Na tu temu obavio je razgovor s korisnikom gradske plaZe Kvamer koj i je izrazio
Zelju da ishodi viSegodi5nje koncesijsko odobrenje iu tom bi sludaju bio spreman uloZiti madajna
sredstva u uredenje plaZe, Sto bi, po njemu, bilo pravi put. Zahvati kao Sto su nabava inasipavanje
Sfjunkom, dobava pijesaka, te gratlevinski rudovt zz izvedbu stepenica za prilaz moru, kao i potrebna
mehanizacija, obzirom na pristup, iziskuju znatna financijska sredstva. Ukolikoje iskazan interes da se
uzme u vi5egodi5nji najam kroz plan ulaganja, mogao bi se urediti cijeli prostor. Plan koncesioniranja
plaia i postupak dodjele koncesije u nadleZnosti je Primorsko-goranske Zupanije, pa ukoliko se
postupak koncesioniranja ne rijeii do 30. travnja 2019. mo6i 6e se pokenuti daljnje radnje i po
zahtjevima za izdavanje koncesijskih odobrenja na predmetnoj plaii.
Odgovarajuii na gomji upit podsjetio je da je i plaia Belveder za koju je u vi5e navrata upite
postavljao vije6nik Koroiak, je u koncesiji pa koncesionar, LRH, ima obvezu urediti istu.
Gospodin KOROSAK pozdravljaju6i nazodne, upit je postavio Op6inskom nadelniku. Postavlja upit
da li Op6ina u svojoj organizaciji posla ima imenovane osobe za pra6enje gratlevinskih radova na
teritoriju Opiine Lovran. Naime, upit postavlja iz razloga jer je danas bio na parkirali5tu, na gradiliStu
u neposrednoj blizini sportske dvorane i nije vidio niti jednog jedinog zaposlenika. Dalje je istaknuo
gradili3te Osnovne Skole, pa iako je isto u nadleZnosti Primorsko-goranske Zupanije, gradili5te je
otvoreno 2l .5., a do rujna mjeseca na gradilistu je bilo prisutno svega dva do tri radnika, a radovi su se
intenzivirali podetkom rujna mjeseca, danas, 28.02. radovi jo5 nisu gotovi, pa bi se naialio da 6e
Pelje5ki most biti prije gotovo nego li radovi na Skoli.
Pod ranijim pitanjima i odgovorima spomenuti su iradovi na obalnom putu, gdje se ne radi o
prekoradenju rokova, nego dinjenici daje viSe otpadnog materijala zavrSilo u moru, Stoje nedopustivo.
Zbog svih tih dinjenica postavlja upit da li Op6ina Lovran ima imenovanu osobu za pradenje radova, a

ako ne, da se imenuje, kako bi se na zajednidkim sastancima dale informacije o problemima uodenim
na terenu.
Naielnik SIMONId odgovarajuii na upit istaknuo je da do sada on osobno prolazi sva gradili5t4 i
zamolio je da se zapisnidki konstatira slijede6e: ,, ima dva zaposleno inZenjera grailevine ovdje i u
svakom ugovoru je loino zaduZen tko je zaduien za koje gradiliite. Odriao sam sastanak baS na tu
temu, ovdje sa cijelom Upravom gdje sam skrenuo painju na pratenje gradevinskih radova, ako je
netko imenovan od strane Opbine da prati gradevinske radove, to je njegov posao. Lrkoliko Vi,

gospodine KoroSak, nadete naAina da u lokalnoj uprovi je mogute otpustit nekoga na neki normalan
natin, Vi ste reformirali Hmatsku. Ja sNarno ne znam Sta da radim so tim, na toj naiin, sa tim
ljudima. Ja sam proiao dolje, vidio sam no Ciperi ito se dogodilo, slikao sam i poslao sam u sluZbe i
to se u roku od 21 sata, nakon ito su se svi wpaniiili, pograbljalo, |to se dogodilo za one koji nisu
vidieli, Sutu su zamijeiali u plaZu. Znaii, radi se o odnosu prema radu. "
Sto se tide radova na osnovnoj Skoli, osje6a odgovomost jer je i sam bio udenik Skole, rijed je o
radovima koje investira Primorsko-goranska Zupanija dok Op6ina Lovran sufinancira zakonom
propisan dio. einjenica je da poslovi nisu dobro organizirani, da se ne radi planiranom dinamikom, a s

druge strane, nikad nismo duli kritiku na rad Zupanije injihovih sluZbi koji su osnivadi ustanove i

nositelji Projekta.
Rezimirao je ,,da bi zaista volio u Opcini Lovran imati osobu kojoj bi mogao poujeriti da obavlja i
prati gradiliila, ali na ialost, na ialost, javno to mora reti, vi|e puta ie na tu temu odradio sastanke

sa Upravom i na kraju, kao da govori zidu. Dakle, ono ilo odradimo, odradimo, ito i n|e nai posao, a
jako veliku ulogu u tome ima, iako mu nije u opisu posla, komunalni redar. On to preuzima sve na

sebe, pratenje investicija, iako ne bi trebao, ali se osjeta odgovorim jer se tu nefto radi i gradi. Hvala
Vam na upitu, jer 6emo imati pisani tag, drago mi je da ono ito vidim ja, vide i drugi. "
Sto se tide parkirali5ta Kamenjar, odgovorio je da je parkirali5te gotovo ve6 neko vrijeme, kao i
hortikulturno ureilenje, a ono na demu se radi je uretlenje okoliSa, odnosno stubi5ta koje bi spajalo ovaj

dio Kamenjara, no zbog toga nisu u funkciji samo dva parkima mjesta i za odekivati je da 6e se radovi

dovrSiti.
Gospodin PETKOVIC dopunio je odgovor i istaknuo da su radovi bili obustavljeni zbog potrebe

novih geodetskih izmjera potrebnih za utvrdivanje visinskih kota.

Gospodin TANCABEL, pozdravljajuii nazodne, iskoristio je priliku i pohvalio organizatore

ovogodijnje manifestacije Karneval u Lovranu, jer je osim povorke koja prolazi centrom Lovrana,

postignuto i to da se kamevalske skupine zadria i provesele u Lovranu, Sto je pun pogodaka. Bila je i
iina flazba tako je bilo dosta posjetitelja. Uz pohvalu, uslijedila je i kritika jer po njegovu miSljenju.

nedoita.lalo je javnih WC-a, a kitiku je uputio i na ozvudenje glavne povorke koja nije

zadovoljavaju64 jer se na pojedinim lokacijama, niSta nije dulo pa ne ma sto se s time dogodilo.
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NaEelnik SIMONId, zahvalio se na rijedima pohvale. Prihvada i kitiku iako se iznenadio da je bilo
problema s ozvudenjem. Kako nije veliki poklonik kamevala i karnevalskih dogatlanja, organizaciju
oko ove manifestacije prepustio je svom zamjeniku, gospodinu DruZeti kojije, u suradnji s Pusnim
dru5tvom Toronjera idlanovima kamevalskih udruga ln Bambo Veritas i Peiekani, bio maksimalno
angai,iran na ovoj manifestaciji. einjenica je da se u katko vrijeme na malom prostoru okupio veliki
broj ljudi, cca. 3000 maskiranih, uz brojne posjetitelje i domicilno stanovniStvo, Sto predstavlja
pritisak i na ugostiteljske objekte. Posebno je istaknuo da ove godine nije bilo velike guZve po pitanju
parkirali5ta. jer su u funkciji dva nova, onaj na Kamenjaru i drugi na Peharovu koji mogu primiti velik
broj automobila pa je i na taj naiin rije5en problem, a pozitivan efekt parkiraliSta najvi5e ie se vidjeti
u sezoni.
Sto se tide kritike na nedostatak javnih WC i ozvudenje, istide da je ozvudenje, zbog nekih ranije
uodenih problema, promijenjeno u odnosu na pro5lu godinu angaZiranjem drugog subjekta, a po prvi
pula ugovoren je direktan prijenos na Kanalu Ri pa se nije smjelo dovoditi u pitanje eventualno neko
.,iskakanje iz programa' imoguii tehnidki nedostaci.
Gospodin PETKOVIC takotler je istaknuo pohvalu na manifestaciju u smislu da je organizacija bila
vrlo dobra, posebno ,,event after". Pohvalio je i okjepu za kamevalske gmpe koja se promijenila iz
ribica u fa2ol, a pohvalio je i ugostiteljsku ponudu koja je, osim u ugosriteljskim objektima, bila
organizirana i u ku6icama, tako da je sve u svemu bilo vrlo dobro. Sto se tide ozvudenja i on je dobio
informaciju da ozvudenje nije bilo na razini, ali da bi se za drugu godinu, postavljanjem joS nekoliko
zvudnika, moglo poboljSati i kvalitetno pripremiti.
Gospotla TANCABf,L takotler je pohvalila manifestaciju, ali najve6u kitiku uputila je na nedostatan
broj javnih WC - a.

Gospodin DRUZETA, pozdravljajuii nazodne, zahvalio se na upuienim pohvalama, opaskama i
kritikama. Istaknuo je da se u dogovoru sa KD Stubica, omoguiilo kori5tenje javnog WC-a na mulu i
to bez naplate istog, tako da je WC bio otvoren cijelo vrijeme. Uz javni WC bilo je jo5 nekoliko
kemijskih WC-a, no kada su se ljudi preselili u Centar Lovrana, zakljudeno je da, obzirom da rade svi
ugostiteljski objekti u centru (Hill, Centar, Kavana" Lovranski pub..), ne6e biti potrebno nabavljatijos
dodatne WC-e. Cijelo vrijeme manifestacije bila je angaZirana za5titarska sluZba, a u Centru su cijelo
vrijeme deZurala dva redara, tako da su uredovala koliko su mogla. Sto se tide ozvudenja, ove godine
smo uslugu ozvudenja traZili od drugog subjekta, jerje na dosadaSnjeg pruZatelja usluga u vi5e navrata
bila istaknuta kritika, a za slijedeiu godinu, nakon analize ove manifestacije, pokuSat 6e se izna6i neko
adekvatno rje5enje. Radi oboga6ivanja i dostupnosti ugostiteljske ponude, sukladno iskazanom
interesu, postavljene su ku6ice i jurdeci Sto je vrlo lijepo prihva6eno, a vrlo dobro prihva6en je i faiol
koj i je podijeljen udesnicima kamevalske povorke.
Naielnik SIMONIa odgovor je dopunio informacijom da, iako je u manifestaciji sudjelovalo cca.
3000 osoba, javna povr5ina je odmah po dovrSetku manifestacije odi5iena Sto je vrlo pohvalno, a
pranje se nije moglo organizirati odmah u noinim satima, zbog potrebe uklanjanja ku6ica.
Gospoila MIIJAK, iako nije bila na samoj manifestaciji, ali stanuje na Trgu slobode, istaknula je da
je bio manjak sanitarnih wC-a, ida bi bilo dobro da se prilikom organizacije za sljede6u godinu o
tome vodi raduna.
Gospoila JAKUPEC, pozdravljajudi nazodne, postavila je upit u odnosu na plazu Medveja, kojoj
gravitiraju, osim gosti kampa, lokalno stanovni5tvo i brojni Rijedani. Uvijek se javljao problem
parkiranja pa postavlja upit da li opiina razmislja u tom smjeru da se omogu6i parkiranje unutar
kampa i to naplati. odnosno. uoien je nedostatak parkiraliSnog prostora u Medveji.
Naielnik sIMoNIc. odgovaraju6i na upit istaknuo je da je urbanistidkim planom naselja Medveja
predviilena izgradnja parkiraliSta na dijelu prema Punti. Radi se o dosta zahtjevnoj investiciji, kako
gratlevinski, tako i financijski, jer se radi o visinskoj razlici i velikoj strmini koja zahtjeva gradnju u
nekoliko nivoa. Postoji i jedna druga mogu6nost, ali je u tijeku rjesavanje imovinsko-piavnih odnosa,
da se u dijelu kampa osigura parkiraliSni prostor.

Kako vi5e nije bilo vije6nidkih pitanja, Predsjednik op6inskog vije6a ista je zakljudio i upoznao
dlanove vijeia da nitko od ovlastenih predlagatelja nije podnio obrazloZeni pisani prigovor na
dostavljeni dnevni red 19. sjednice op6inskog vije6a op6ine Lovran pa se, suiladno 

'dla-nku 
5g.,

stavak 2., Poslovnika opdinskog vije6a, predlozeni dnevni red smatra usvojenim i o njemu se posebno
ne glasuje.
Utvriluje se da je jednoglasno (13 ,,2a..) usvojen sljede6i
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l. Usvajanje zapisnika 18. sjednice Opdinskog vije6a Opdine Lovran
2. Prijedlog I. Izmjene programa javnih potreba u obrazovanju i kulturi Op6ine Lovran za

2019 godinu
3. Prijedlog Odluke o dopuni Programa javnih potreba u sportu Op6ine Lovran za 2019.

godinu (Zajednica sportskih udruga Lovran)
4. Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o ustrojstvu i djelokrugu op6inske uprave Op6ine Lovran
5. DOMINO OPATIJA d.o.o., zahtjev za kupnju 2.6.7183 i 7184/1, obje iz K.o. Tuli5evica
6. Informacija o odrianoj sjednici radnog tijela Op6inskog vije6a Optine Lovran, 14. sjednica

Odbora za metlunarodnu suradnju (19.02.2019.)

Ad 1. Usvajanje zapisnika 18. sjednice Op6inskog vije6a Op6ine Lovran
Kako se nitko od vije6nika nije javio s prijedlozima ni primjedbama na zapisnik 18. sjednice
Op6inskog vije6a, zamjenik Op6inskog nadelnika, gospodin DRUZETA, iskoristio je priliku i
informirao vijednike kako je, odgovaraju6i na vije6nidka pitanja i pohvale koje su vije6nici istakli o
odrZanoj manifestaciji Advent u Lovranu, oma5kom ispustio istaknuti ulogu gospotle Vanje
KUSTURIN ZUKIC koje je uvelike pomogla, kako u organizaciji same manifestacije, tako i
organizacijom izloZbe u Lovranskoj kuli, a od posebnog znadaja bio je i njen angaZman i strudni
pristup u odr2ravanju radionica na temu Adventa.
Predsjednik Opdinskog vijeiaje, uz ovu informaciju, daoje zapisnik na glasanje.
Utvriluje se da je jednoglasno (13 ,,za*) usyojen zapisnik lE. sjednice Opdinskog vijeca Opcine
Lovran.

Ad 2. Prijedlog I. Izmjene programa javnih potreba u obrazovanju i kulturi Optine Lovran za
2019 godinu
Predsjednik Opdinskog vijeca zamolio je gospodina Vilkea da prodita zakljudak Odbora za
gospodarstvo.
Gospodin VILKf,, u ime Odbora za gospodarswo, proaitao je zakljudak donesen na 17. sjednici
Odbora, odr2anoj dana 25. veljade 2019. godine, kojim se prihvata Prijedlog I. iznjene Progrumo
javnih pofieba u obruzovanju i kulturi Optine Loyran za 2019 godinu i uputuje Optinskom vijetu
Opiine Lowan na ru?rralrunje i usvajanje.
Predsjednik Op6inskog vije6a zamolio je Op6inskog naielnika za obrazloienje prijedloga.
NaEelnik SIMONIC dao je kra6e poja5njenje u kojoj je istaknuo da se i tijekom vijeinidkih pitanja
osvrnuo na temu obnove osnovne Skole. Po prvom prijedlogu Sporazuma s PGZ. Op6ina Lovran
trebala je osigurati sredstva u iznosu od cca. 550.000,00 kuna u 2018. i isto toliko u 2019. godinu za
energetsku obnovu Skole. Radi se o imosu koji predstavlja cca.20Vo investicije. Obzirom da udio
vanjskih investitora, a to je u ovom sludaju Opiina Lovran, jer je investitor PCZ. u ovom Programu
ne smije prelaziti iznos od 600.000,00 kuna, namijenjeni iznos od 600.000,00 kuna smo rebalansom
osigurali za tu aktivnost i, koliko ima saznanja, vei je i isplaien. Preostala sredstva namijenili smo za

uredenje okoli5a Skole, buduiije zgrada i okuinica upisana kao vlasniStvo Opiine Lovran.
Kako u ovom trenutku nemaju mogudnost kupnje kvalitetnih zavjesa" potrebnih kod kori5tenja
multimedijalnih pomagala u nastavi, osnovna Skola obratila se Op6ini Lovran zamolbom da promijeni
namjenu dijela sredstava osiguranih za uredenje okoliSa Skole i dio tih sredstava, osim za ureilenje
okoliSa, namijeni i za nabavu novih zavjesa. U tom smislu pripremljen je prijedlog izmjene Programa
javnih potreba u obrazovanju i kulturi.
Predsjednik Op6inskog vije6a otvorio je raspravu i postavio upit tko 6e nabavljati opremu.

Gospotla MITTEL odgovorila je da se iz obrazlo2enja koje je dostavljeno uz Prijedlog moZe

zakljuditi da se planira davanje kapitalne iteku6e pomoii, odnosno da se sredstva prenose Osnovnoj

Skoli.
Naielnik SIMONId istide da se sredstva mogu dati u naravi ili u novcu, tim viSe jer da za uretlenje

okoli$a sigurno ne6emo dati sredstva Skoli da oni onda angaZiraju radnike i vrSe grailevinske radove.

Na upit gospodina PETKOVIC da lije Skola obveznikjavne nabave, nadelnikje potvrdno odgovorio,
no izrazio je i sumnju, obzirom na dinjenicu kako tede obnova Skolske zgrade. da bi bilo uputno da

Skola dostavi specifikaciju, a da nabavu provede Op6ina Lovran, to bi bilo jednostavnije i di56e.

Gospotla TANCABEL predloZila je da se dostavi predradun kako bi se vidjeli tro5kovi i potrebna

sredstva.
Na6elnik SIMONIT je pojasnio da bi Opiina Lovran dala kapitalnu pomoi u naravi, a ne u novcu, no

da ie se provjeriti Sto je u ovom sludaju ispravno i u sukladnu s utvrdenim postupiti.

Kako se nitko od vije6nika viSe nije javio za raspravu, Predsjednik Vije6a raspravu je zakljudio.
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Pristupilo se glasanju o Prijedlogu Odluke.
Utvrtluje se da je jednoglasno (13 ,,2a") donijeta

Odluka
Donose se I. izmjene prognama javnih potreba u obrazovanju i kulturi Op6ine Lovran za 2019,
godinu.

Ad 3, Prijedlog Odluke o dopuni Programa javnih potreba u sportu Op6ine Lovran za 2019.
godinu (Zajednica sportskih udruga Lovran)
Predsjednik Opiinskog vijeia zamolio je Opcinskog nadelnika za obrazloZenje Prijedloga Odluke.
Naielnik SIMONIC ukratko je upomao da je Zajednica sportskih udruga Opdine Lovran, temeljem
osiguranih sredstava u Proradunu Opiine Lovran za 2019. godinu sukladno Programu javnih potreba u
sportu Opiine Lovran za 2019. godinu raspisala Javni poziv za financiranje javnih potreba u sportu
Op6ine Lovran za 2019. godinu. Po provedenom postupku, Zajednica sportskih udruga Lovran izradila
je i Odsjeku za dru5tvene djelatnosti dostavila Plan raspodjele sredstava za programe javnih potreba u
sportu koji provode udruge s podrudja Opdine Lovran, a Plan se dostavlja i Op6inskom nadelniku koji
ga upuduje Op6inskom vijedu na razmatranje i usvajanje. Proradunom Opiine Lovran za 2019. godinu
osigurana su novdana sredstva, a raspored tih sredstava po sportskim udrugama, zbog poznavanja
stanja u svakoj udruzi i potrebama istih, povjeren je Zajednici sportskih udruga. Usvajanjem Plana
rasporeda sredstava za financiranje javnih potreba u sportu Opdine Lovran isti postaje sastavni dio
Programa javnih potreba u sportu Op6ine Lovran za 201 9 godinu.
Predsjednik Opiinskog vijeia oworio je raspravu.
Gospotla MIIJAK postavila je upit tko je u obvezi uredivati sportske terene, odnosno da li su
sredstva dodijeljena sportskim udrugama, kao npr. Tenis klubu Lovran. Pitanje je postavila iz razloga
jer bi teniske terene trebalo bol-ie odriavati i urediti.
Naielnik SIMONIa odgovorio je da su ova sredstva namijenjena za poticanje i promicanje sport4
provodenjem dijela programa tjelesne izdravstvene zastite kulture djece i mladeZi, pripremama,
treninzima te za organizaciju sportskih susreta. u Proradunu opdine Lovran posebna je pozicija
namijenjena ure<lenju sportskih objekata. opiina Lovran nastoji, ukoliko je mogu6e, sportske objekte
odriavati i_ure<livati (nabava zemljane podloge - tenisita, nabava mreLa za golove HNK Lovran i
drugo. . . ). Sto se.tiie uredenja teniskih terena, ivakako 6e se Tenis klubu Lovra-n skenuti paZnja.
Gospoila JOVIC BAII postavilaje upit da li sportske udruge redovito dostavljaju izvje56a o utrosku
sredstava.
Gospoila MITTEL odgovorila je da se sa udrugama zakljuduju ugovori, a da je jedna od ugovornih
obveze i dostavljanje financijskog izvleita za proSlu godinu, sto je ujedno i preduvjet kandidiranja na
Javni poziv za financiranje javnih potreba u sportu za teku6u godinu.
Po provedenoj raspravi, prijedlog je dat na glasanje.
Utvrtluje se da je jednoglasno (l3 ,pa..) donijeta

Odluka
Donosi se odluka o dopuni Programa javnih potreba u sportu opdine Lovran za 2019. Godinu.

Ad 4. Prijedlog odluke o dopuni odluke o ustrojstvu i djelokrugu op6inske uprave op6ine
Lovran
Predsjednik op6inskog vije6a zamolioje gospottu Jovii Ban da prodita zakljudak Komisije.
Gospoila JovIC BAN, u ime Komisije za Statut, poslovnik i no.rnatirn"u djelatnost, 

"proditala je
zakljudak donesen na 10. sjednici Komisije, odrianoj dana 28. sijednja 20i9. godine, kojim se
fivrduje dt je Prijedlog odluke o dopuni odluke o usfiojsh,u i djelokrugu opiinsie uprwe 

'optine

Lovran u skladu s uslavom i zakonima Republike Hmarske pa se isti up;iuje opiinskom viieiu
optine Lovran na raandfianje i usv$anje az obvezu da se a itanku l. isie ispravi greika u pisanju
naziva same Odluke.
Uvodno obrazlozenje prijedloga odluke daoje naielnik SIMoNId pri demu je istaknuo kako opdina
Lovran vei odredeno vrijeme pokuSava smanjiti probleme prometa u mirovanju radi uvotlenja vi5e
reda. u tom smislu predloZeno je da se uvede prometni redai i zbog togu ." p.Jdluz" dopuna 6dluke
kako bi, uz komunalnog, imali iprometnog redara. Sav prihod od niptaeenitr kazni, ukolii<o to obavlja
sama JLS, pripada op6ini Lovran, au sludaju da obavlja MUp. radi ie o prihodu driavnog proraduna.
Predsjednik Op6inskog vijeia zahvalio se na obrazloZenju i otvorio .u.p.uur.
Gospoila JAKUPEC postavlja upit da li uvodenje prometnog redara iodrazumijeva zaposljavanje jos
jednog djelatnika i da li imamo osigurana sredstva u proradun-u.
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Naielnik SIMONId istide daje prvo potrebno donijeti Odluku o ustrojstvu, a nakon toga ukoliko se
prihvati, pristupit 6e se osiguranju sredstava za rad prometnog redara. Iskoristio je priliku i istaknuo da
Op6ina Lovran do sada tro5i puno manje sredstava od dozvoljenog imosa za zapo5ljavanje, tako da
imamo nepromijenjeni broj djelatnika ve6 dugi niz godina, a imamo puno veie ovlasti koje su
prebadene najedinice lokalne samouprave. Istide da Op6ina Lovran nema prihoda od napla6enih kazni
i ukoliko bi uspjeli na6i adekvatan kadar kojeg je danas sve teZe naii, to bi bilo dobro. Jedna od ideja
bilaje i zajednidki odjel s Gradom Opatija, obzirom da oni imaju Sest komunalnih radara ineSto viSe u
ljetnim mjesecima, koji bi uredovali u Centru pogotovo ljeti kada smo svjesni udestalih prometnih
zastoja. Sredstva za rad prometnog redara bi se osigurala u rebalansu Proraduna koji je u pripremi i

zbog potrebe da se osiguraju sredstava za realizaciju Sporazuma zakljudenog s Ministarswom
unutamjih poslova za uredenje i preseljenje Policijske postaje Opatija u nove prostore.
Gospodin PETKOVIC istide da je i u ranijem sazivu Vije6a bila razmatrana problematika uvotlenja
prometnog redara i suradnja s Gradom Opatija koji su u poeetku uvotlenja prometnih radara poslovali
pozitivno, zatim su se prihodi smanjili, ne zbog ne naplaiivanja kazni, ve6 zbog reZima naplate
parkiranja a iljudi su se disciplinirali.
Na upit gospotle MIIJAK da li 6e prometni redar vriiti naplatu kazni na svim dijelovima koji nisu
oznadeni kao parkima mjesta. naielnik SIMONId odgovorio je da ie prometni redar postupati u
skladu sa Zakonom o sigurnosti prometa, te op6inskom odlukom o uretlenju prometa na podrudju
Op6ine Lovran.
Po provedenoj raspravi, prijedlog je dat na glasanje.

Utvriluje se da je jednoglasno (13 ,,2a") donijeta
Odluka

Donosi se Odluka o dopuni Odluke o ustrojstvu i djelokrugu op6inske uprave Opdine Lovran.

Ad 5. DOMINO OPATIJA d.o.o., zahtjev za kupnju 2.i.7183 i 7184/1, obje iz K.o. TuliSevica

Predsjednik Op6inskog vijeda zamolio je gospotlu Miljak i gospodina Vilkea da proditaju zakljudke

Odbora.

Gospoda MIIJAK, u ime Odbora za prostorno ureilenje, proditala je zakljudak donesen na 19.

sjednici Odbora, odrZanoj dana 25. veljade 2019. godine, kojim se prihva6a prijedlog Odluke kojom
se odobrava prodaja z.i. 7183, vinograd od 119 m2 i 7184/1, votnjak od I3l m2, obje iz K.o.
Tuliievica, u naravi nekretnine poloiajno smjeitene iand nekadainjeg holelskog objekta u
Medveji, sagraitenog na gr.t. 490, K.o. TuliSevica i nalaie nadleinom upravnom tijelu Optine
Lovrun da raspiSe natjeiaj za prodaju nekretnine sakladno ilanku 4., stavak 2., Odluke o
raspolaganju imovinom u vlasniilvu Optine Lovran. Prijedlog se upaiuje Optinskom vijeiu Opiine
Lovran na taz)naltanje i usvajanje.
Gospodin VILKE, u ime Odbora za gospodarswo, proditao je zakljudak donesen na 17. sjednici

Odbora, odrZanoj dana 25. veljade 2019. godine, kojim se prihvaia priiedlog Odluke koiom se

odobravo prodaja zt. 7183, vinograd od 119 m2 i 7184/1, votnjak od l3l m2, obje iz K.o.

Tuliievica, u naravi nekrclnine poloiajno smjeitene iznad nekadainjeg hotelskog objekla u

Medveji, sagrailenog na gr.i, 190, K.o. Tuliieviea pa se Priiedlog uputuie Opiinskom viieiu Optine
Lovran na raunalranje i usvajanie.
Predsjednik Opiinskog vijeia zamolio je Opiinskog nadelnika za obrazloZenje Prijedloga Odluke.

Natelnik SIMONI( u kra6em obrazloZenju podsjetio je da kako je na jednoj od ranijih sjednica

Vije6a informirao o iskazanom interesu investitora za kupnju bivieg hotela Sloboda u Medveji. Kupac

je, prije nego je kupio hotel, uputio zamolbu Op6ini Lovran za otkup dviju destica koje su u vlasniitvu

bpiine Lou.un, a u neposrednoj su blizini objekta jer bi osigurao nove dodatne sadrzaje. parkiraliini

prostor, bazen ili slidno i upotpunio turistidku ponudu. Predmetne iestice poloiajno se nalaze blizu

hotelskog objekta, a njihovom prodajom se ne umanjuje vrijednost ostalih op6inskih destica.

Budu6i Ja je Op6ina Lovran vlasnik cijelog jednog podrudja, radi izrade realne procjene vrijednosti

nekretnine, izvrsena je procjena svih okolnih destica. Dobivena vrijednost od 141,85 EUR-a/m2 je

procjena koja se javlja i u oglasnicima za prodaju destica u Medveji. Ukoliko se vije6e slozi s

procijenjenom vrijednosti, pristupilo bi se raspisivanju natjedaja za prodaju nekretnina'

Nakon provedene rasprave, Prijedlog Odluke datje na glasanje.

Utvrtluje se da je jednoglasno (13 
"2.a") 

donijeta
ODLUKA

I
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Odobrava se prodaja z.i. 7183, vinograd od 119 m2 i TlS4ll,votnjak od 131 m2, obje upisane u
K.o. Tuli5evica, u naravi nekretnine poloiajno smje5tene iznad nekadaSnjeg hotelskog objekta u
Medveji, sagradenog na gr,i. 490, K.o. Tuli5evica,

II
Nalaie se nadleZnom upravnom tijelu Opdine Lovran da raspi5e natjetaj za prodaju nekretnine
iz totke I ove Odluke, sukladno.. ilanku 4., stavak 2,, Odluke o raspolaganju imovinom u
vlasnistvu Opdine Lovran (SN PGZ 22nl,2Dnt,28n2 i 4SnZ te SN OL 4/14;7n4,tl/t1, t^S-
proii56eni tekst, 7/18 i l2l18), po poietnoj cijeni od 262.772,50 kn.

III
Odluku o odabiru najpovoljnije ponude donijet 6e Op6insko vije6e Opdine Lovran.

Ad 6. Informacija o odrianoj sjednici radnog tijela Op6inskog vije6a Op6ine Lovran, 14.

sjednica Odbora za medunarodnu suradnju (19.02.2019.)

Uz prijedlog gospoale TAIICABEL da se razmotri mogu6nosti da se za vije6nike Opiinskog vijeia
Op6ine Lovran organizira posjet pobratimljenim gradovima, kao Sto je u jednom od ranijih mandata
bio organiziran posjet Gradu Bleiburgu, Op6insko vijeie je primilo na znanje informaciju o odrZanoj

sjednici radnog tijela Opiinskog vijeia Opiine Lovran, 14, sjednice Odbora za meatunarodnu
suradnju.
Kako nitko od prisutnih vijeinika viie nije imao pitanja, Predsjednik Op6inskog vijeta zahvalio se
svima na radu Vije6a i u 17,37 sati zakljudio 19. sjednicu Opiinskog vije6a Op6ine Lovran.

Dovr5eno u l7J7 sati.

Zapisnitar:
Azela Mandio

Predsjednik Opdinskog vije6a:
Branislav Petkovi6

Ovjerovitelji zapisnika

Vanja Tancabel

Elvira Jovi6 Ban
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